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PROCES-VERBAL

Incheiat azi,29 APRILIE 2009,in sedinta ORDINARA a Consiliului
Local Fagaras,sedinta convocata in conformitate cu prevederile art.39,alin.(1) si (3),cu
respectrarea prevederilor alin.(5) si (6) din Legea nr.215/2001,privind administratia
publica locala,republicata,modificata si completata.

Sedinta a avut loc in sala de sedinte a Primariei,incepand cu orele 19:00.

Domnul presedinte de sedinta-Dragos Ioan Vichente anunta ca sedinta
este legal constituita,fiind prezenti 18 consilieri,absenti-1 consilier:dl.Pintea Cornel.

Participa:reprezentanti ai mass-mediei locale.

Din partea Primariei participa:dl. primar-Constantin Sorin
Manduc,dl.viceprimar-Catalin George Cirje,dl.secretar-Emil Mocan,dir.D.A.P.L.- d-soara
Laura Giunca si din partea Dir.Economice-dl.Adrian Muntean.

Domnul presedinte:Prezinta si supune spre aprobare proiectul ordinii
de zi,dupa cum urmeaza:

1.Proiect de hotărâre privind demisia din funcţia de consilier local a domnului
POPA MIHAI VALENTIN.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

2.Proiect de hotărâre privind includerea sumei de 2.000,00 mii lei alocată de
Consiliul Judeţean Braşov,în bugetul local iniţial al Municipiului Fagaras pe anul 2009.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).
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3.Proiect de hotarare privind aprobarea Contului Anual de Executie a Bugetului
Municipiului Fagaras pe anul 2008.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare Durabilă a

Municipiului Făgăraş.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea avizului prealabil de oportunitate,în
vederea întocmirii unui Plan Urbanistic Zonal – ansamblu locuinţe.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

6.Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a unui teren aferent din
Făgăraş,B-dul Unirii,bl.1,Sc.A,ap.1P,pentru creare acces exterior.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

7.Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a unui teren aferent din
Făgăraş,str.Stejarului,bl.25,ap.1,pentru construire balcon,creare acces exterior şi
schimbare de destinaţie.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea inchirierii unor spatii pentru  sediul
Partidului Ecologist Roman si Clubul de Turism si Ecologie „Transmont”.

Discutii,intrebari?Nu sunt.
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Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

9.Proiect de hotărâre privind stabilirea circulatiei auto,in zona” Piaţa Republicii”.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipăririi „Buletinului informativ 2008”.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

11.Proiect de hotărâre privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţă
(MAI şi IUNIE 2009).

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte:”La punctul “Suplimentare”avem urmatoarele
proiecte de hotarari:

1.Proiect de hotarare privind modificarea HCL nr.110/15.12.2008 de stabilirea
pretului de cumparare a Bazei Sportive si a Bazei de Agrement din Fagaras,Parcul 1 Mai.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca
punct suplimentar si, se aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

2.Proiect de hotarare privind modificarea HCL 121/22.12.2008 cu privire la
atribuirea in folosinta gratuita a spatiului cu alta destinatie decat cea de locuinta,situat in
Fagaras,str.Republicii,nr.6,in vederea functionarii temporare a Muzeului Rezistentei
Anticomuniste din Tara Fagarasului.
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Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca
punct suplimentar si, se aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

3.Proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii unui spatiu pentru desfasurarea
activitatii Organizatiei PPPS Fagaras.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca
punct suplimentar si, se aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

4.Proiect de hotarare privind aprobarea amplasamentului unei sali de sport cu 150
de locuri.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca
punct suplimentar si, se aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul Cupu:”As mai propune la “Suplimentare”,un proiect de hotarare
privind premierea elevilor sportivi de la Colegiul National „Doamna Stanca”Fagaras.

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca
punct suplimentar si se aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul viceprimar:”Propunerea mea este sa incepem mai intai cu
invitatii din sala care au proiecte de hotarari pe ordinea de zi,pentru a nu-i retine prea
mult.Este vorba de 3 puncte:punctul 8 de pe ordinea de zi,si punctele 2 si 3 de la
„Suplimentare”.

Domnul Popa M:”Eu propun sa incepem mai intai,cu punctul 1 de pe
ordinea de zi,avand in vedere si continutul acestuia,dupa care puteti continua cu celelalte
puncte ale ordinii de zi.”

Domnul presedinte:”De acord.Asa este normal.”

Se trece la discutarea ordinii de zi.
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Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de  pe  ordinea  de  zi:”  Proiect  de
hotărâre privind demisia din funcţia de consilier local a domnului POPA MIHAI
VALENTIN.”

Discutii,intrebari?

Domnul Popa M:”Dupa 5 ani ,in care am facut parte din acest Consiliu
local,am ajuns si la acest moment.Sunt nevoit,asa cum bine cunoasteti cu totii,sa-mi dau
demisia din functia de consilier local.Dvs.colegilor,doresc sa va multumesc pentru
colaborarea pe care am avut-o in acesti ani si,de regula,a fost o colaborare buna,am reusit
totusi,sa promovam, cateodata mai greu,anumite proiecte in interesul,spun
eu,fagarasenilor.Cu colegii mai noi din acest Consiliu local,m-am cunoscut mai tarziu
si,dumnealor doresc sa le aduc multumirile mele,ca m-au inteles,desi uneori,a fost vorba
si de confruntari politice,dar sper ca n-am jignit pe nimeni.Va urez in
continuare,success.In plus,o mica precizare vis-à-vis de demisia si ramanerea vacanta a
locului de consilier local.In conformitate cu prevederile legale,trebuia nominalizata o
persoana in locul meu si observ astazi ca nu este asa ceva in mapa.Teoretic,locul urmator
pe lista P.N.T.C.D.este al domnului Mihai Maga care urmeaza sa ocupe aceasta functie
de consilier local.

Am inteles ca dl.Eugen Urs,fiind plecat din tara,nu poate indeplini aceasta
procedura,privind validarea domnului Mga Mihai,dar este o problema formala.Probabil
ca la urmatoarea sedinta ordinara,se va proceda la tot ce este necesar in acest sens.Va
multumesc!”

Domnul Duta:”Asa cum a spus si dl.Popa M,in mare,a fost o colaborare
buna.Important este ca pe acele lucruri care au fost in folosul Fagarasului in mandatul
trecut,in acest an am incercat sa n intelegem.

Din partea vechilor consilieri locali as tine sa-imultumim pentru
activitatea depusa si,personal,din partea P.N.L.,ii doresc success in ceea ce face in
continuare.”

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba cu 16 voturi pentru si 2 abtineri (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea
nr.71/29.04.2009.

Domnul presedinte:”Din acest moment,in sala sunt prezenti 17 consilieri
locali.”

Domnul presedinte:Prezinta punctul 8 de pe ordinea de zi:” Proiect de
hotărâre privind aprobarea inchirierii unor spatii pentru  sediul Partidului Ecologist
Roman si Clubul de Turism si Ecologie „Transmont”.”

Domnul Cupu:”Eu as propune ca din momentul in care se va adopta acest
proiect de hotarare,sa se intocmeasca pentru fiecare ,contract individual.”
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Domnul primar:”In ,apa exista doua variante ale acestui proiect de
hotarare pana in momentul in care a fost si solicitarea P.P.P.S. de care se leaga urmatorul
punct de la „Suplimentare”-punctul 3.

Propunerea mea ar fi ca,sa tinem seama si de acest aspect si,asa cum am
discutat si cu partile implicate,sediul in care si-a desfasurat activitatea Clubul de
Turism si Ecologie „Transmont”,fiind mai mare,avand doua incaperi,sa fie identic
cu locatia P.E.R.,urmand ca in spatiul ce a apartinut pana acum P.E.R.-ului,sa-si
desfasoare activitatea P.P.P.S.

Eu sustin asadar,varianta II a proiectului de hotarare pentru a face posibila
votarea punctului 3 de la „Suplimentare”.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare,varianta II
si,se aproba in unanimitate (17 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea
nr.72/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 2 de  la  „Suplimentare”:” Proiect
de hotarare privind modificarea HCL 121/22.12.2008 cu privire la atribuirea in
folosinta gratuita a spatiului cu alta destinatie decat cea de locuinta,situat in
Fagaras,str.Republicii,nr.6,in vederea functionarii temporare a Muzeului
Rezistentei Anticomuniste din Tara Fagarasului.”

Domnul primar:”Este vorba de faptul ca in urma cu cateva luni,ati
adoptat o hotarare de consiliu prin care am extins Fundatiei „Negru Voda”,posibilitatea
de a avea un spatiu mai mare,insa,din discutia pe care am avut-o cu dl.presedinte,i-am
cerut sa se retraga si sa se restranga putin pentru ca avem multe solicitari de
O.N.G.,partide politice si,acesta a fost motivul pentru care i-am cerut sa renunte la doua
mici incaperi,Deci,practic,ceea ce modificam astazi,reducem spatiul dat Fundatiei „Negru
Voda” cu 43 mp.”

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba cu 16 voturi pentru si 1 impotriva (17 consilieri prezenti),adoptandu-se
Hotararea nr.73/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 3 de  la  „Suplimentare”:” Proiect
de hotarare privind aprobarea inchirierii unui spatiu pentru desfasurarea activitatii
Organizatiei PPPS Fagaras.”

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba in unanimitate (17 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.74/29.04.2009.
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(Intre  timp,a  sosit  in  sala  si  dl.Pintea  Cornel,fiind  prezenti  18
consilieri).

Domnul presedinte:Prezinta punctul 2 de  pe  ordinea  de  zi:”  Proiect  de
hotărâre privind includerea sumei de 2.000,00 mii lei alocată de  Consiliul Judeţean
Braşov,în bugetul local iniţial al Municipiului Fagaras pe anul 2009. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.
Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se

aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.75/29.04.2009.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 3 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind aprobarea Contului Anual de Executie a Bugetului Municipiului Fagaras
pe anul 2008. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba cu 17 voturi pentru si 1 impotriva (18 consilieri prezenti),adoptandu-se
Hotararea nr.76/29.04.2009.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 4 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotărâre privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare Durabilă a Municipiului Făgăraş.”

Domnul presedinte:”Din cate am inteles,acest proiect de hotarare va fi
exclus de pe ordinea de zi.”

Domnul viceprimar:”Da,acest proiect de hotarare propun sa se amane
pentru ca avem o problema cu partenerii.”

Domnul Vaju:”As avea si eu o intrebare.Eu imi aduc aminte ca noi,la
nivelul Consiliului local,am facut o comisie,am elaborate si noi o astfel de strategie de
dezvoltare.Eu personal,am depus un proiect de hotarare pe care domnul secretar nu vrea
sa-l ia in considerare.Am asteptat si luna trecuta,astept si luna aceasta,darn u stiu ce se
doreste de fapt.Ceea ce ati vazut la Sibiu,este cea mai mare prostie pe care am vazut-o
vreodata pentru Municipiul Fagaras,vis-à-vis de dezvoltare.Sunt niste bani aruncati sin u
foloseste nimanui acea stategie de dezvoltare.Ma bucur ca executivul si-a dat seama si nu
mai este cazul sa discutam asa ceva.

Vis-à-vis de dl.secretar,vreau sa-l intreb iarasi,de ce nu da curs acelor
initiative depuse de dl.consilier Vaju Gabriel,in data de 12 martie a.c. cu nr.de
inregistrare 5.685 si acelasi initiator mai are un proiect de hotarare cu nr.de inregistrare
5.686 pe care tot dvs.nu-l supuneti aprobarii sau dezbaterii cel putin.”

Domnul secretar:”Eu am transmis aceasta initiativa la compartimentul de
specialitate,respective la compartimentul de mediu pentru raportul de specilaitate si nu
am primit niciun raport,nimic in acest sens,de la acest compartiment.”
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Domnul presedinte:Supune spre aprobare amanarea proiectului de
hotarare de la punctul 4 din ordinea de zi si, se aproba in inanimitate (18 consilieri
prezenti).

Domnul presedinte:Prezinta punctul 5 de  pe  ordinea  de  zi:”  Proiect  de
hotărâre privind aprobarea avizului prealabil de oportunitate,în vederea întocmirii unui
Plan Urbanistic Zonal – ansamblu locuinţe.”

Domnul Cupu:”Daca este in terenul arabil,nu trebuie exclus din circuitul
agricol?”

Doamna Liliana Boer-Compartiment Urbanism:”Este exclus din
circuitul agricol in momentul in care se face o constructie.Deci,aici este vorba de o
documentatie de urbanism care nu are nicio legatura cu terenul arabil.”

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.77/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 6 de  pe  ordinea  de  zi:”  Proiect  de
hotărâre privind concesionarea directă a unui teren aferent din Făgăraş,B-dul
Unirii,bl.1,Sc.A,ap.1P,pentru creare acces exterior.”

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.78/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 7 de  pe  ordinea  de  zi:”  Proiect  de
hotărâre privind concesionarea directă a unui teren aferent din
Făgăraş,str.Stejarului,bl.25,ap.1,pentru construire balcon,creare acces exterior şi
schimbare de destinaţie.”

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.79/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 9 de  pe  ordinea  de  zi:”  Proiect  de
hotărâre privind stabilirea circulatiei auto,in zona” Piaţa Republicii”.”

Domnul Vlad:”As propune de exemplu,acolo unde este zona pietonala
(fosta artera de circulatie),un transfer.”
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Domnul primar:”Exista si aceasta varianta.Noi am discutat in Comisia de
Circulatie si acesta a fost si motivul pentru care am reintrodus acest punct pe ordinea de
zi.

Ca o prima etapa,decongestionarea centrului vechi s-o constituie aceasta
artera pentru amplasare de terase pet imp de vara,urmand ca toata cealalta zona sa fie
pietonala,exceptie facand arterele laterale care sa creeze per total,un sens giratoriu mare
cu venire din str.Mihai Eminescu pe sens unic pana in sensul giratoriu si cu plecare pe
sens unic pana la urmatorul sens giratoriu din str.Doamna Stanca.Aceasta a fost gandirea
Politiei Rutiere si a Comisiei de Circulatie care a votat in unanimitate acest lucru.

Acum,daca pe artera din mijloc,dvs.ganditi sa introducem niste masini
pentru o eventuala parcare,s-ar castiga in jur de 20 si ceva de locuri de parcare.Poate ar fi
bines a lasam totusi,zona pietonala,in idea in care etapa a doua care va fi cand vom
castiga un proiect de reabilitare a centrului istoric,sa excludem cu totul traficul din centrul
vechi al orasului.”

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba cu 14 voturi pentru si 4 abtineri (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea
nr.80/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 10 de pe ordinea de zi:” Proiect de
hotărâre privind aprobarea tipăririi „Buletinului informativ 2008”.

Domnul Carpinisan:”Eu as propune sa avem un proiect de hotarare cu un
buletin informativ al Primariei Fagaras referitor la numarul hotararilor de consiliu
duse la indeplinire,pentru ca vad ca se adopta foarte multe hotarari de consiliu si
nu se pun in aplicare.”

Domnul Vaju:”Sa ne explice initiatorul,ce a gandit cand a propus asa
ceva?Eu nu prea ii vad rostul acestei initiative cu 5000 Euro.”

Domnul secretar:”Pentru acest model de buletin informativ m-am inspirat
de la Timisoara de foarte multa vreme,de vreo 10-11 ani il tipareste si am primit si
de la alte Consilii locale din tara asa ceva.Se face ca un fel de schimb de
experienta,dar au publicat toate hotararile de consiliu,inclusiv dispozitiile
primarului cu caracter normativ.Acest buletin informativ se difuzeaza la consilieri
locali,primarie,la institutiile din oras.”

Domnul Carpinisan:”Dar hotararile de consiliu nu le avem pe internet?”

Domnul secretar:”Domnilor,daca se vrea asa ceva,se va face,daca nu,eu
nu tin neaparat.”
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Domnul Cupu:”Dl.Carpinisan,eu as propune sa fim de acord cu aceasta
initiativa pentru ca ne va fi mai usor sa vedem ce s-a pus sau nu in aplicare cu
privire la aceste hotarari de consiliu.M-as lega insa de cei 5000 Euro.”

Domnul secretar:”Nu este vorba de 5000 Euro,ci pana la 5000Euro.Suma
se va incadra intre 35 mil.ROl si 40 mil ROL.”

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba cu 11 voturi pentru si 7 abtineri (18 consilieri prezenti),adoptandu-se
Hotararea nr.81/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 11 de pe ordinea de zi:” Proiect de
hotărâre privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţă (MAI şi IUNIE
2009).”

Discutii,intrebari?Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba cu 17 voturi pentru si o abtinere (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea
nr.82/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de la “Suplimentare:” Proiect de
hotarare privind modificarea HCL nr.110/15.12.2008 de stabilirea pretului de cumparare
a Bazei Sportive si a Bazei de Agrement din Fagaras,Parcul 1 Mai.”

Domnul viceprimar:”Aici nu este vorba de modificarea pretului,ci este
vorba de un nr.topografic.”

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.83/29.04.2009.

Domnul primar:”Exista posibilitatea (51%) sa mai avem sansa de a
accesa niste bani pentru o sala de sport.Problema este cea a amplasamentului.Din
nefericire,trebuie sa spun ca am gasit aici o situatie juridica incurcata la toate terenurile
pe care le avem intalnite pe langa scoli,in sensul ca nu sunt intabulate si nu este rezolvata
problema juridica a acestui teren,motiv pentru care noi ne aflam in lucru cu o serie de
terenuri si nici suprafetele nu sunt suficient de mari cat sa permita un amplasament de
sala de sport.

Pe scurt,o sala de 150 locuri pentru o sala destul de mare,nu avem sansa sa
o plasam decat la Scoala Generala nr.3 (zona Combinat),unde nu avem rezolvata
problema juridica,iar o sala de mici dimensiuni avem sansa sa o amplasam fie la Scoala
Generala nr.2,fie la Scoala Generala nr.5.Drept urmare,eu va propun sa votati una din
variante.Nu stiu daca vom gasi sprijin pentru fonduri,dar este posibil si atunci, avem
nevoie  de  hotarare  de  consiliu  pentru  a  fi  de  acord  odata,sa  aducem  o  sala  de  sport  la
Fagaras si,in al doilea rand,sa se stabileasca amplasamentul.”
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Doamna Judele:”Aseara la comisia de urbanism acest proiect de hotarare
a fost analizat si,in urma intalnirii noastre,am luat legatura si cu dl.director de la Scoala
Generala nr.2,deciam optat pentru aceasta scoala in ceea ce priveste amplasamentul unei
sali de sport.”

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba in inanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.84/29.04.2009.

Domnul presedinte:Prezinta punctul 5 de la „Suplimentare”:”Proiect de
hotarare privind premierea elevilor sportivi de la Colegiul National „Doamna
Stanca”Fagaras.

Domnul Cupu:”Sa nu uitam ca le-am promis copiilor de la handbal
masculin,premierea lor.Eu m-am gandit si la echipamentul lor sportiv pe care sa scrie
„Consiliu Local Fagaras”.

Domnul primar:”Acum  se  pune  problema  daca  acest  stimulent  sa  se
adreseze scolii,liceului sau Clubului Sportiv Scolar”.Pentru ca este cam aceeasi structura
de echipa.Daca este sub titulatura de liceu,se poate,dar eu v-as sugera sa va ganditi la
sume minime in ceea ce priveste premierea.”

Domnul Cupu:”Ce inseamna sume minime,concret?Propun suma de 100
lei/copil.Este in regula?”

Domnul primar:”Daca este legal,da,de ce nu.E acceptabil.”

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.85/29.04.2009.

Domnul presedinte:Multumeste pentru participare si declara inchise
lucrarile sedintei.

Drept pentru care,s-a incheiat prezentul proces-verbal,in 3 exemplare.

PRESEDINTE DE SEDINTA, SECRETAR,
DRAGOS IOAN VICHENTE           EMIL MOCAN

PJ/PJ.
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